
Schriftelijke vragen art. 41 van de VVD aan het college aangaande 
landelijke cadeaubon kerstgeschenk ambtenaren

Geacht college,

De VVD-fractie kwam ter ore dat de gemeente haar ambtenaren een landelijke 
waardebon cadeau doet voor kerst. Dit vinden wij best moeilijk te behappen, 
omdat onze eigen winkeliers het vanwege de corona-crisis op dit moment erg 
zwaar hebben. Kunt u ons vertellen of dit signaal klopt?

Zo ja; het zou ons veel leuker geleken hebben als er een selectie van 
Hilversumse producten was ingekocht om cadeau te doen. Zou u kunnen 
toelichten wat de overwegingen geweest zijn om een grote landelijke keten deze 
omzet te gunnen in plaats van de Hilversumse winkeliers? En ziet het college 
alsnog kansen om toch iets in het kader van #shoplokaal te doen?

Wij zien uit naar uw beantwoording,
Hidde Fennema
Frits Vogel
Fractie VVD

http://www.hilversum.vvd.nl/

